
Handlingar -sektionen inom TLTH
13 september 2021

Styrelsemöte F02–HT21
I LC och i Zoom via https://lu-se.zoom.us/j/2318321217,

tisdagen 14/9 kl 17.15

Handlingar

§ 1 O.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Skriva Cafémästare och Vice Cafémästare som firmatecknare (Beslut)

§ 9 Väldigt sen punkt: Ordförandebeslut angående inköp av tält (Beslut)

§ 10 Väldigt sen punkt: Yrkande om adoption (Beslut)

§ 11 Beslutsuppföljning (Beslut)

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

§ 12 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F06–HT20 Arbetsgrupp om ny spexarpost Hanna Råhnängen F02–HT21
F05–VT21 Arbetsgrupp för bytarstudenter Neha Misra F02–HT21
F06–VT21 Arbetsgrupp för -appen Lukas Gustavsson F02–HT21

§ 13 Övrigt (Beslut)

§ 14 Nästa möte (Beslut)

§ 15 O.F.M.A. (Beslut)
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Handlingar

§8 Skriva Cafémästare och Vice Cafémästare som firmatecknare

Cafémästare Svante Sandblom skickade in följande punkt:

Hallå jag har en punkt. Då både Cafémästare och Vice Cafémästare ska vara firmatecknare på sektionen
bör styrdokumentet som berör detta uppdateras.

Jag yrkar på

att uppdatera styrdokumentet för firmatecknare så att jag, Svante Sandblom, står som Cafémäs-
tare och Oscar Hallstadius står som Vice Cafémästare.

§9 Väldigt sen punkt: Ordförandebeslut angående inköp av tält

Sektionsordförande Ludwig Linder skickade in bilaga 1.

§10 Väldigt sen punkt: Yrkande om adoption

Kulturminister Otto Grafström skickade in följande punkt:

Hej!

Jag yrkar

att äska upp till 20 000 kr från reparationsfonden för adoption av ny älg.

I sektionstyrelsens namn,

Hannes Ryberg
Styrelseordförande



F-sektionen inom TLTH
Box 118

221 00 Lund
ordf@fsektionen.se
fsektionen.se

Ordförandebeslut Ludwig Linder
13 september 2021

Ordförandebeslut
angående inköp av tält

På styrelsemöte F01HT21 tog vi beslut att köpa in reservdelar till vårt trasiga tält. Dock insåg Prylmäs-
tare Akke att leveranstiden på de delarna var flera månader så istället frågade han om vi kunde köpa en
ny tältram och använda det gamla som framtida reservdelar. Planen var att kunna använda tältet mer
under nollningen nämligen och en tältram hade leveranstid på bara några dagar (det har redan kommit!)

Detta diskuterades informellt med styrelsen och vi ansåg att det var brådskande för att vi ska kunna
använda tältet under nollningen.

Därför beslutade jag

att äska upp till 8500 kr från fonden för reperation och underhåll för inköp av tältram.

I regnskyddets tjänst,

Ludwig Linder
Sektionsordförande 2021


